
Referat	nr	10	år	2015	
	
Dato:	02.11.2015	
Tilstede:	Kaja,	Cecilie,	Henny,	Bente,	Ann	Kristin	
Forfall:	---		
Referent:	Cecilie	Sperre	Jørgensen	
	
	
	
	
Saksliste:	
	 		
Saksnr	 Sak	 Ansvar	
1/15	 Godkjenning	av	forrige	møtes	referat	

-	godkjent	
Styret	

2/15	 Nytt	fra	NKK	
- brukskrav	vil	ikke	bli	innført	pr	1.1.16.	Det	er	et	

ønske	fra	styret	om	at	det	arrangeres	medlemsmøte	
angående	evt	innføring	av	brukskrav	for	
utstillingschampionat	i	anledning	to	medlemsmøter.	
Ett	i	forbindelse	med	årsmøtet	2016	og	ett	i	
forbindelse	med	rasespesial	2016.			

	

3/15	 Utstilling	
- Rasespesial	2016	–	påmelding	ligger	nå	på	nett.		
- Dommer	for	2016	er	i	boks,	og	vi	har	mottatt	signert	

kontrakt.		
- Annonse	til	rasespesial	2016	lages	og	sendes	til	NKK	

Hundesport	
- Sponsorarbeidet	for	premier	til	vinnere	og	andre	har	

startet.	Styret	setter	pris	på	hjelp	fra	øvrige	til	dette.		
- Søknad	spesial	2017	sendes	til	NKK	i	løpet	av	

november	
	

	
Bente	
Bente	
	
AnnKristin	og	
Cecilie/Kaja	
	Styret	
	
Bente	
	

5/15	 Økonomi		
-kasserer	har	oversikt	over	økonomi	
-	sjekke	om	muligheten	for	to	prokura	med	tilgang	til	
klubbens	konto	

	
Ann-Kristin	
Ann-Kristin	

12/15	 Hjemmesiden	oppdateres	kontinuerlig	
	

Kaja	

5/15	 Annonse	på	kalender	og	julepakke	skal	lages	i	løpet	av	kort	
tid	(link	til	hjemmesiden).		

Kaja	

22/15	 Endre	ordlyd	i	rasestandard	fra	rett	til	horisontal.		
-	Cecilie	skriver	til	NKK	med	bakgrunn	i	den	originale	
rasestandarden.		

Cecilie			

23/15	 Klage	til	NKK	ang	EDS15	skrives	og	sendes	i	løpet	av	
november	

Henny/Bente/	
AnnKristin	

18/15	 Juleannonsen	til	Hundesport	er	sendt	inn,	men	vi	har	ikke	
mottatt	bekreftelse	på	denne.	Kaja	ringer	i	morgen	for	å	
sjekke	opp	i	dette.		

Kaja	



26/15	 Årsmøte	2016	,	vi	begynner	planleggingen	av	dette	nå.	
Forslag	til	sted:	Oslo	og	omegn	
Forslag	til	dato:	5.	Mars	
Forslag	til	tid:	kl	12-15	
Valgkomite	tas	kontakt	med.		
Medlemsmøte	starter	når	årsmøtet	er	ferdig	eller	omvendt		

	
Alle	
	
	
Kaja			

27/15	 Styret	etterlyser	en	mer	deltagende	medlemsmasse,	som	
sender	inn	forslag	som	skal	tas	opp	på	styremøter.		

Alle	

	 Neste	møte:	30.nov	kl	21.15	 	
	 	 	
	
	


